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Protokół 

z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 31 października 2012 roku. 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 12
05 

otworzył obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Bogdan Janczarek, p. Anna Ludwiniak,  

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa P. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad nowych punktów: 

1) projektu stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planowanej budowy 

składowiska odpadów ZUO EKOLINIA w Gminie Zielonka zlokalizowanej w sąsiedztwie 

miejscowości Michałów Gmina Halinów – Druk Nr 232, jako punkt 11; 

2) projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Województwa Mazowieckiego – Druk Nr 231, jako punkt 12; 

3) projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie podziału Gminy Halinów na 

okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych 

w każdym okręgu wyborczym – Druk Nr 230, jako punkt 15. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się 

z wnioskiem, aby nowe punkty zostały wprowadzone do porządku obrad po kolei, jako punkty 

11, 12 i 13. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad 

nowego punktu Informacja Burmistrza na temat postępu prac przy budowie kanalizacji 

w miejscowości Okuniew w ramach projektu „Zapewnienie prawidłowej gospodarki ściekowej 

na terenie gmin Sulejówek i Halinów”, jako punkt 4 porządku obrad. 

Burmistrz Halinowa P. Adam Ciszkowski zaproponował, aby Radny wycofał swój wniosek, 

ponieważ informacje odnośnie budowy kanalizacji w Okuniewie szerzej przedstawi w punkcie 
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obrad Informacja z pracy Burmistrza Halinowa. 

Radny p. Marcin Sukiennik wycofał swój wcześniejszy wniosek. 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Burmistrza Halinowa w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad projektu stanowiska w sprawie planowanej budowy 

składowiska odpadów ZUO EKOLINIA w Gminie Zielonka zlokalizowanej w sąsiedztwie 

miejscowości Michałów Gmina Halinów – Druk Nr 232 oraz dwóch projektów uchwał 

w sprawie: 

- udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego – Druk Nr 231; 

- podziału Gminy Halinów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym – Druk Nr 230. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Bogdan Janczarek, 

p. Anna Ludwiniak, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski. 

Porządek obrad XXVII sesji w dniu 31 października 2012 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012. 

6. Informacja podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 

2011 przez radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planowanej budowy składowiska 

odpadów ZUO EKOLINIA w Gminie Zielonka zlokalizowanej w sąsiedztwie miejscowości 

Michałów Gmina Halinów – Druk Nr 232. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego – Druk Nr 231. 



3 

 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie podziału Gminy Halinów na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu wyborczym – Druk Nr 230. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 227. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2012 rok – Druk Nr 228. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 229. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 września  

2012 roku. 

19. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności w okresie od 26 września do 31 października 2012 roku. W wyżej 

wymienionym okresie podpisano 40 umów oraz 21 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 1.10.2012 r. – konwent wójtów i burmistrzów z powiatu mińskiego w Kałuszynie; 

 4-6.10.2012 r. – VII Mistrzostwa Polski w paraujeżdżaniu w klubie „Aromer” 

w Józefinie pod honorowym patronatem Małżonki Prezydenta RP Pani Anny 

Komorowskiej. W dniu 5.10.2012 r. obyło się uroczyste otwarcie mistrzostw. Mistrzyni 

Polski w paraujeżdżaniu otrzymała puchar ufundowany przez Burmistrza Halinowa; 

 10.10.2012 r. – spotkanie Klub Samorządowca (akcja „masz głos, masz wybór”) 

w Warszawie w senacie RP; 

 11.10.2012 r. – spotkanie w Spółce Eko-Inwestycja, na którym byli obecni 

przedstawiciele Gmin Sulejówka i Halinowa, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Halinowie oraz Rada Nadzorcza Spółki; 

 12.10.2012 r. – gminne uroczystości z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Szkole 

Podstawowej w Brzezinach; 

 25-26.10.2012 r. – uczestnictwo w VI Mazowieckim Kongresie Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, który odbył się w Zegrzu; 

 29.10.2012 r. – spotkanie z Panią Wójt Gminy Wiązowna w sprawie budowy pętli 

autobusowej oraz doprowadzenia autobusu linii 730 do Brzezin; 

 

Na salę weszli Radni: p. Tomasz Dubiński i p. Katarzyna Goździewska. 

http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
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W nawiązaniu do tematu komunikacji Burmistrz Halinowa poinformował, że na najbliższym 

posiedzeniu komisji Rady Miejskiej zostaną przedstawione koncepcje uruchomienia na terenie 

Gminy połączeń ZTM. 

Odnosząc się do Statutu Gminy Halinów, poinformował, że wniesione uwagi do statutu zostaną 

przekazane do zaopiniowania na posiedzeniu najbliższej Komisji Rady Miejskiej a następnie 

statut zostanie przyjęty na sesji. 

Na salę wszedł Radny p. Marcin Pawłowski. 

Następnie Burmistrz Halinowa na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (tekst jednolity: Dz. U. z 2001 r., Nr 142, poz. 1591, z późn. zm.) oraz § 42 

ust. 3 Statutu Rady Miejskiej w Halinowie będącego załącznikiem do Uchwały Nr VII 49/03 

Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 28 marca 2003 roku ogłoszonej w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Mazowieckiego (Dz.U.Woj.Maz. Nr 117 poz. 2857 z późn.zm.) złożył wniosek w 

sprawie zwołania przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie sesji nadzwyczajnej 

w następnym tygodniu w celu wyjaśnienia wszystkich kwestii odnośnie budowy kanalizacji 

w Okuniewie. Zaproponował, aby zaprosić na obrady Prezesa Spółki oraz przedstawicieli Gminy 

Sulejówek. Poprosił o odłożenie dyskusji w w/w sprawie do czasu obrad sesji nadzwyczajnej. 

Na salę weszła Radna p. Anna Ludwiniak. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 odbyciu przetargu na Opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej dla 

inwestycji „Budowa Gimnazjum przy Zespole Szkół w Halinowie”, wpłynęło 16 ofert. 

Najtańsza oferta od firmy DEMIURG Sp. z o.o. Poznań wyniosła 88 929 zł a najdroższa 

od firmy SAWA-TECH Warszawa wyniosła 268 140 zł; 

 rozstrzygnięciu przetargu na Zimowe utrzymanie dróg i ulic gminnych w przejezdności na 

terenie Gminy Halinów, wpłynęły 4 oferty: 

1) Zakład Usług Sanitarnych i Komunalnych i Zieleni  282 393,54 zł brutto; 

    Wacław Chyliński, Mińsk Mazowiecki 

2) PROGRES Maciej Borowiecki, Sulejówek     378 860,22 zł brutto; 

3) Elwix Witold Soćko, Sulejówek           398 183,04 zł brutto; 

4) DASKO Danuta Skoczek, Pogorzel         627 119,44 zł brutto; 

 podpisaniu umowy na budowę spinającego odcinka sieci wodociągowej ul. Warszawska 

Hipolitów, wykonawca ma termin 45 dni od podpisania umowy, kwota 79 667,54 zł; 

 podpisaniu umowy na budowę wodociągu ul. Szafirka Wielgolas Brzeziński o dł.  

657 mb, wpłynęły 4 oferty, z których najniższa okazała się oferta firmy SANBUD, Stara 

Niedziałka na kwotę 65 805 zł; 

 podpisaniu umowy na budowę wodociągu ul. Jagiełły Wielgolas Brzeziński o dł. 894 mb 

wpłynęły 4 oferty, w tym najtańsza od firmy SANBUD, Stara Niedziałka na kwotę  

96 721,05 zł; 

 unieważnieniu kolejnego przetarg na: 

- rozbudowę pompowni w Hipolitowie; 
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- wykonanie monitoringu sieci kanalizacji sanitarnej w Hipolitowie - 5000 mb kabla; 

z powodu wpłynięcia oferty jednej firmy (składającej dokumenty w poprzednich 

przetargach), której oferta przekroczyła kwotę, jaką zamawiający mógł przeznaczyć na 

realizację zadania; 

 podpisaniu umowy na opracowanie planów zagospodarowania przestrzennego: 

- zad. 1 Budziska, Michałów, Krzewina, Kazimierów - 159 900 zł Teren Łódź; 

- zad. 2 Długa Szlachecka, Długa Kościelna, Józefin, Grabina - 181 302 zł BUD 

-PLAN Warszawa; 

- zad. 3 Brzeziny, Stary Konik, Wielgolas Brzeziński - 118 941 zł BUD-PLAN 

Warszawa; 

 otworzeniu oferty z przetargu na Roboty remontowo-budowlane w budynkach 

komunalnych Gminy Halinów w 2012 r., wpłynęły 3 oferty: 

1) Zakład Remontowo-Budowlany J. Gałązka, Halinów      106 690,96 brutto; 

2) P.H.U. Ojdana, Węgrów                    98 165,26 brutto; 

3) Przeds. Remontowo-Budowlane Ł. Ostrowski, Węgrów      59 551,76 brutto; 

 wybudowaniu chodnika wraz z przebudową rowu odwadniającego w Halinowie od  

ul. Powstania Styczniowego do ul. Okuniewskiej, koszt 69 126 zł., wykonawca MAR 

-KOP; 

 podpisaniu umowy na zakup kontenera magazynowego na potrzeby boiska w Długiej 

Kościelnej, koszt około 13 000 zł; 

 rozszerzeniu umowy na Bieżące utrzymanie dróg bitumicznych, wykonawca BRUK-BUD 

Pogorzel, termin do 15.12.2012 r., kwota 39 975 zł; 

 rozszerzeniu umowy na Bieżące utrzymanie dróg gruntowych, wykonawca BRUK-BUD 

Pogorzel, termin do 15.12.2012 r., kwota 50 676 zł; 

 rozszerzeniu umowy na konserwację rowów w ramach funduszy sołeckich, firma 

EFEKTOR, Zakręt, kwota 92 043,93 zł; 

 rozszerzeniu umowy na Modernizację dróg gminnych na kwotę 38 264,13 zł brutto:  

- ul. Wschodnia – 90 mb; 

- drenaż Baśniowa; 

- uzupełnienie ubytków Willowa;  

 otrzymaniu decyzji Nr 377/2012 z dnia 26.10.2012 r. Wojewody Mazowieckiego 

w sprawie zatwierdzenia projektu budowlanego i udzielenia pozwolenia na budowę sieci 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Okuniew w pasie drogi wojewódzkiej nr 637. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek przedstawił informacje dotyczące naboru na wolne 

stanowisko w Urzędzie Miejskim w Halinowie od sesji w dniu 29 sierpnia 2012 roku: 

 nabór na stanowisko inspektora do spraw planowania przestrzennego, do zatrudnienia 

wybrano p. Karolinę Pawlak; wpłynęło 5 ofert, w tym 3 spełniały wymogi formalne.  

W nawiązaniu do konwentu wójtów i burmistrzów z powiatu mińskiego w Kałuszynie w dniu 

1 października 2012 r., poinformował, że spotkanie dotyczyło problemu związanego 
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z finansowaniem zadań z zakresu administracji rządowej. Na spotkaniu wójtowie 

i burmistrzowie podjęli stanowisko w sprawie skierowane prośby do Wojewody Mazowieckiego 

odnośnie przeanalizowania finansowania zadań zleconych przez Wojewodę, ponieważ 

przekazywane środki do Gmin nie pokrywają zadań realizowanych w imieniu Wojewody. Na 

spotkaniu omówiono także temat związany z udostępnianiem informacji publicznej z uwagi na 

coraz większą liczbę składanych wniosków przez mieszkańców. 

Na salę wszedł Radny p. Bogdan Janczarek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik złożył apel o szczegółowe informacje Burmistrza Halinowa 

w sprawie budowy kanalizacji w Okuniewie na obecnej sesji. Jeśli Burmistrz nie jest 

przygotowany merytorycznie do przeprowadzenia dyskusji, to oczekuje, że zrobi to jak 

najszybciej. Oczekuje także, aby na sesji nadzwyczajnej byli obecni także Członkowie Rady 

Nadzorczej Spółki. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że konieczne jest przeprowadzenie 

dyskusji na w/w temat i w związku z powyższym, złożył wniosek do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej o zwołanie sesji nadzwyczajnej w jak najszybszym terminie. Bez uczestnictwa Prezesa 

Spółki Eko-Inwestycja oraz przedstawicieli Gminy Sulejówek na obecnej sesji, dyskusja będzie 

nieprecyzyjna. Zadeklarował, że na sesji nadzwyczajnej odpowie na wszystkie zadawane pytania 

i poprosił o przychylenie się do złożonej propozycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył prośbę, aby 

w dyskusji na temat budowy kanalizacji w Okuniewie był obecny Prezes Zarządu Spółki. 

Stwierdził, że ważną sprawą, o której powiedział wcześniej Zastępca Burmistrza Halinowa, jest 

uzyskanie pozwolenia na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Okuniew w pasie 

drogi wojewódzkiej nr 637. 

Stwierdził, że mówienie o nie merytorycznym przygotowaniu Burmistrza, świadczy 

o nieznajomości sprawy. Na posiedzeniach Rady Nadzorczej, w których brał udział, byli też 

obecni Radny p. Bogdan Janczarek, Sołtys Okuniewa, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu. 

Powaga dyskusji wymaga obecności Prezesa, Rady nadzorczej i współwłaścicieli. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poprosił o nieoskarżanie się nawzajem o brak nie 

merytorycznego przygotowania. Uważa, że zarówno realizacja inwestycji, jak i sesja Rady 

Miejskiej, nie powinna polegać na tym, że Gmina Halinów pokaże Gminie Sulejówek, kto 

medialnie zaprezentuje się lepiej. Dyskusja powinna się odbyć na równych zasadach, aby Prezes 

spółki mógł odpowiedzieć na argumenty właścicieli Spółki. Skieruje do zainteresowanych 

instytucji pismo odnoszące się do spraw poruszonych w liście otwartym Radnego p. Marcina 

Sukiennika. Pismo będzie dostępne dla całej Rady. 

Radny p. Bogdan Janczarek zaproponował, aby sesja nadzwyczajna odbyła się do dnia  

5 listopada br. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że taki termin jest 

nierealny a w dniu 6 listopada br. odbędzie się spotkanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
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Radny p. Andrzej Milczarek zaproponował, aby sesja nadzwyczajna odbyła się po 6 listopada 

br. po spotkaniu w WFOŚiGW w Warszawie, na którym zapadną decyzje, które zobowiążą 

Prezesa Spółki do rzetelnego postępowania wobec Rady Gmin Halinowa i Sulejówka 

i współwłaścicieli Spółki. Zadał pytanie „czy Gmina Halinów posiada wszystkie brakujące 

dokumenty potrzebne do ogłoszenia przetargu, które wykazał Prezes Spółki na ostatniej sesji 

w Sulejówku”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że wymienione tematy przez 

Prezesa Spółki zostaną omówione na sesji nadzwyczajnej. Gmina Halinów to, co miała osiągnąć, 

to uzyskała: pozwolenie na budowę w drodze wojewódzkiej w Okuniewie. Natomiast Spółka 

zobowiązana jest do uzyskania pozwolenia na budowę w drodze Poligonowej, tj. na odcinku 

przejścia od drogi wojewódzkiej do oczyszczalni ścieków w Sulejówku. Materiały, o których 

mówi Prezes, tj. rury - znajdują się w projekcie od 2008 roku wykonanym w poprzedniej 

kadencji. W zawartej ugodzie pomiędzy Gminą Halinów a firmą Geokart International Sp. z o.o. 

mówi się o doprojektowaniu przykanalików od sieci głównej do granic nieruchomości, aby 

uzyskać efekt ekologiczny. Gmina uzyskała prawa autorskie od projektanta odnośnie zgody na 

zamianę, jeśli Spółkę będzie chciała, rur kanalizacyjnych z SN12 na SN8. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki stwierdził, że spotkanie 

z Przewodniczącym Rady Nadzorczej Spółki mogłoby się odbyć dużo wcześniej w celu 

uzyskania więcej informacji na temat budowy kanalizacji w Okuniewie. Wyraził szacunek dla 

Zastępcy Burmistrza Halinowa za posiadanie dużej wiedzy i osiągnięcia, w wyniku których w/w 

sprawa ruszyła do przodu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński oczekuje na udzielenie 

przez Prezesa Spółki odpowiedzi na sesji nadzwyczajnej na pytanie „na jakiej podstawie Prezes 

składa obietnice Radnym Rady Miasta Sulejówek i czy posiada zgodę właścicieli Spółki na 

rozszerzenie zamówienia na kolejne ulice na osiedlu Ratajewo w Sulejówku”. 

Radny p. Marcin Sukiennik w związku z informacją Prezesa Spółki  

Eko-Inwestycja na sesji w Sulejówku, zadał pytanie odnośnie nieobecności Przedstawicieli 

Gminy Halinów na spotkaniu w WFOŚiGW w Warszawie w dniu 24 października 2012 r. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

spotkanie na wniosek Gminy Halinów zostało przełożone za zgodą Prezesa WFOŚiGW na dzień 

6 listopada br. o godz. 10
00

. 

Mieszkaniec Okuniewa zadał pytanie w sprawie rozwiązania kwestii przyłącza do sieci 

kanalizacyjnej od granicy nieruchomości do budynku mieszkalnego. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że przyłącze od sieci głównej do 

granicy nieruchomości będzie w ramach realizacji kontraktu przez Spółkę Eko-Inwestycja. 

Natomiast właściciel nieruchomości we własnym zakresie będzie realizował przyłącze od 

granicy nieruchomości do budynku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył prośby i zadał 

pytania: 

a) poprosił o poinformowanie Radę Miejską o terminie odbioru chodnika w Długiej 

Szlacheckiej z uwagi na zastrzeżenia Radnych odnośnie budowy chodnika. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że informacja 

w przedmiotowej sprawie zostanie przekazana Radzie Miejskiej. 

b) w związku z budową pętli autobusowej w Brzezinach, zadał następujące pytania: „jakie 

będą koszty odnośnie przedłużenia linii autobusu do Brzezin oraz jaką część tych 

kosztów pokryje Gmina Halinów i Gmina Wiązowna”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że odcinek od ostatniego 

przystanku do pętli w Brzezinach wynosi ponad 1,5 km, natomiast odcinek od końca gminy 

Wiązowna w miejscowości Duchnów do pętli w Brzezinach wynosi ponad 0,5 km. Według 

szacunku Gminy Wiązowna i stawek ZTM koszt funkcjonowania tego autobusu od ostatniego 

przystanku w gminie Wiązowna na przyszły rok będzie wynosił 120 tys. rocznie. 

c) „czy dojdzie jeszcze jeden przystanek na terenie gminy Wiązowna”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina Wiązowna nie 

planuje dodatkowego przystanku. Pozostaje tylko kwestia uzgodnień odnośnie finansowania 

inwestycji.  

d) „czy Gmina Wiązowna będzie partycypować w 120 tys. zł czy przeniesie to na Gminę 

Halinów”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że na obecną chwilę 

nie zostało to ustalone. Odnośnie umowy budowy samej pętli Gmina Wiązowna partycypuje 

w około 
1
/3 kosztów. Natomiast nie rozstrzygnięte jest dofinansowanie autobusu linii 704, który 

kursuje na terenie gminy Wiązowna. Zaproponował Pani Wójt Gminy Wiązowna, aby połączyć 

negocjację w sprawie autobusów 730 i 704. 

e) poprosił o poważne negocjacje i podjęcie konkretnych decyzji w prawie autobusów linii 

730 i 704. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że negocjacje w sprawie autobusów 

są tak prowadzone, aby Gmina Halinów nie musiała ponosić dodatkowych kosztów. 

Radny p. Jan Papis w swojej wypowiedzi odniósł się do zasadności przedłużenia linii autobusu 

730. 

f) odnośnie swojej wcześniejszej wypowiedzi, wyraził swoje stanowisko, że jak najbardziej 

linia autobusu 730 powinna zostać przedłużona, ale nie za wszelką cenę. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina nie uważa, aby 

płacić za odcinek większy, niż ten, który przebiega przez teren Gminy Halinów. 

Radny p. Marcin Sukiennik stwierdził, że najpierw powinny się odbyć negocjacje odnośnie 

finansowania a następnie przystąpienie do budowy pętli autobusowej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że bez wybudowania zatoki 

autobusowej nie można otrzymać organizacji ruchu, której nie ustali się z Marszałkiem 

Województwa Mazowieckiego, jak i z ZTM. 

Radny p. Andrzej Milczarek poprosił o zamknięcie punktu obrad i zadawanie rzeczowych 

pytań w punkcie Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

 



9 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania:  

a) „jaka jest długość wykopanego rowu w Halinowie na kwotę 79 tys. zł”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że prace polegały 

na budowie chodnika na odcinku od ul. Powstania Styczniowego do ul. Olszowej i odtworzenie 

rowu (udrożnienie wykonane z płytek eko) na odcinku wynoszącym ponad 300 m od  

ul. Powstania Styczniowego do ul. Okuniewskiej. Całość inwestycji wynosi 69 tys. zł.  

b) zadał pytanie odnośnie unieważnionego przetargu na rozbudowę pompowni 

w Hipolitowie oraz wykonanie monitoringu sieci kanalizacji sanitarnej w Hipolitowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że kwota zarezerwowana 

w budżecie Gminy na te inwestycje wynosi 440 tys. zł a kwota wynikająca z przetargu wynosi 

ok. 1 mln zł. Zainteresowanie na rynku tymi pracami jest bardzo małe, ponieważ tylko firma 

specjalistyczna może się podjąć wykonaniem tych inwestycji. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął punkt obrad oraz zwrócił się z wnioskiem o przeniesienie punktu w porządku obrad 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012 po punkcie 

Informacja podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2011 

przez radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa, jako punkt 6. Wniosek został przyjęty poprzez 

aklamację. 

Porządek obrad XXVII sesji w dniu 31 października 2012 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Informacja podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 

2011 przez radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa. 

6.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planowanej budowy składowiska 

odpadów ZUO EKOLINIA w Gminie Zielonka zlokalizowanej w sąsiedztwie miejscowości 

Michałów Gmina Halinów – Druk Nr 232. 
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12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego – Druk Nr 231. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie podziału Gminy Halinów na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu wyborczym – Druk Nr 230. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 227. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2012 rok – Druk Nr 228. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 229. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 września  

2012 roku. 

19. Zamknięcie sesji. 

5. Informacja podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych za rok 2011 przez radnych, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza Halinowa 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił informację 

na temat następujących podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

za rok 2011 przez radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa: 

a) zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

(Dz.U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.) przedstawił wyniki analizy oświadczeń 

majątkowych radnych złożonych za rok 2011, tj. wszyscy radni złożyli oświadczenia w 

komplecie i w terminie, wyniki analizy oświadczenia – bez uwag; 

b) Urzędu Skarbowego w Mińsku Mazowieckim, który po dokonaniu analizy oświadczeń 

o stanie majątkowym stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez radnych: p. Katarzynę Goździewską, p. Leszka Gelo, p. Małgorzaty 

Kaim, p. Halinę Kuć, p. Andrzeja Milczarka, p. Dawida Wojdę, p. Edytę Woźniakowską 

i p. Adama Ludwiniaka; 

c) Wojewody Mazowieckiego, który po dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych, 

stwierdził nieprawidłowość w oświadczeniu Burmistrz Halinowa p. Adama 

Ciszkowskiego, natomiast wyniki analizy oświadczenia Przewodniczącego Rady  

p. Marcina Pietrusińskiego są bez uwag; 

d) Urzędu Skarbowego w Mińsku Mazowieckim, który po dokonaniu analizy oświadczeń 

o stanie majątkowym stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych 

http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
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złożonych przez p. Przemysława Cylwik, p. Roberta Grubek, p. Krystynę Skwarek,  

p. Dariusza Kowalczyka, p. Andrzeja Żbika, p. Grażyny Zawistowskiej; 

e) Urzędu Skarbowego w Otwocku, który po dokonaniu analizy oświadczeń o stanie 

majątkowym stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych złożonych 

przez p. Krystyny Chróścickiej i p. Wiesława Kloch. 

f) Urzędu Skarbowego Warszawa Targówek w Warszawie, który po dokonaniu analizy 

oświadczeń majątkowych nie stwierdził nieprawidłowości. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek przedstawił wyniki analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych przez wszystkich pracowników dokonaną przez Burmistrza Halinowa p. Adama 

Ciszkowskiego, tj. dwa oświadczenia majątkowe zostały złożone po terminie, w komplecie i bez 

uwag, pozostałe w terminie, w komplecie i bez uwag. W wyniku objęcia stanowiska dyrektora 

w szkołach w Cisiu i Brzezinach od dnia 1 września br. oświadczenia tych osób zostały 

przekazane do Urzędu Skarbowego w ostatnim czasie. Poinformował, że Gmina oczekuje 

jeszcze na wyniki analizy oświadczeń majątkowych Urzędu Skarbowego z Warszawy i Urzędu 

Skarbowego w Mińsku Mazowieckim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik w związku ze składaniem oświadczeń majątkowych stwierdził, że 

Urząd powinien dokładniej analizować oświadczenia majątkowe z uwagi na to, że inne podmioty 

dokonujące analizy stwierdziły nieprawidłowości.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że większość 

radnych przygotowuje swoje oświadczenia wzorując się na oświadczeniach składanych 

w poprzednich latach, do których inne podmioty w ubiegłym roku nie wniosły uwag. Stwierdził, 

że złożone oświadczenia majątkowe zostały poddane dokładnej analizie. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek wyjaśnił, że analiza złożonych oświadczeń została 

dokonana bardzo wnikliwie. Poinformował, że jako radny powiatowy, złożył takie samo 

oświadczenie o stanie majątkowym do Urzędu Skarbowego i zarzutu, jaki się pojawił przy 

złożonym oświadczeniu jako Sekretarz nie było. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2011/2012 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012
3
 w formie 

prezentacji przedstawiła Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał następujące 

pytania:  

                                                 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 października 2012 roku. 
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a) „jak Gmina Halinów prezentuje się % na tle innych Gmin, w jakiej wysokości sąsiednie 

Gminy, np. Wiązowna, Sulejówek i Dębe Wielkie, otrzymują łącznie subwencji a ile 

dopłacają z budżetu dodatkowo na placówki oświatowe”?  

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że nie ma takich 

danych, ale postara się zebrać te informacje i przekazać na Komisji zostaną przygotowane na 

najbliższym posiedzeniu Komisji. 

b) „z czego wynika wysoka dysproporcja średniego rocznego kosztu utrzymania ucznia 

w gimnazjum w Halinowie i Okuniewie, ponieważ takiej dużej dysproporcji nie widać 

w średnim rocznym koszcie utrzymania ucznia w podstawówce”? 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska wyjaśniła, że duża dysproporcja jest uzależniona 

od liczby uczniów. Szkoła w Halinowie, w porównaniu ze szkołą w Okuniewie, jest 

maksymalnie zapełniona. Dyrektor placówki stara się, aby klasy nie przekraczały 26 osób, 

ponieważ przekroczenie tej liczby oznacza potrzebę podziału oddziału na grupy, przy którym 

kwota za godzinę jest wyższa niż przy stworzeniu dodatkowego oddziału. W porównaniu 

z Halinowem, Placówka w Okuniewie nie jest tak przepełniona, ponieważ klasy liczą po 

kilkanaście uczniów. Różnica jest także związana z istniejącymi warunkami w placówkach, 

ogrzewanie jednostki przez cały dzień, zakupem pomocy dydaktycznych. 

Na salę wszedł Radny p. Adam Ludwiniak. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania:  

a) „czy ma Pani porównanie wyników sprawdzianów klas 6 i egzaminów gimnazjum na tle 

powiatu, województwa i kraju; 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi poinformowała, że pisemnie zostały 

przedstawione radnemu szczegółowe informacje o wynikach. 

b) „czy weryfikacja obwodów szkolnych z uwagi na przeciążenie szkoły w Halinowie 

w związku z wnioskiem do protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej została 

dokonana”? 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska wyjaśniła, że obwody regulowane są uchwałą Rady 

Miejskiej a osoba przyjęta do szkoły może być przeniesiona do innej placówki tylko za zgodą 

kuratora. Znacznym utrudnieniem jest brak możliwości transportu dzieci do szkół. Koszt 

organizacji transportu do Okuniewa może przewyższyć zasadność odciążenia szkoły 

w Halinowie. Po zmianie obwodów szkolnych sytuacja ureguluje się za kilka lat. 

c) „kiedy zostanie dokonana zmiana obwodów szkolnych”? 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska wyraziła nadzieję, że stanie się to w bieżącym roku 

szkolnym. Poinformowała o planach utworzenia gimnazjum w Brzezinach. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił uwagę, że nie było oficjalnych rozmów z Burmistrzem na 

temat utworzenia gimnazjum w Brzezinach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

dyskusja była poruszana podczas Komisji połączonych w Zespole Szkół w Halinowie. Następnie 
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złożył prośbę o przedstawienie informacji na temat zmian w zatrudnieniu w placówkach 

oświatowych na terenie gminy w czerwcu i wrześniu 2012 r z wyjaśnieniem ich celowości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz.14
10

. Obrady wznowiono o godz. 14
20

. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytania odnośnie:  

a) spotkania na obecnej sesji z przedstawicielami ZTM; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że termin obecnej 

sesji został przyspieszony ze względu na konieczność podjęcia uchwały o zmianie okręgów 

wyborczych. Po uzgodnieniu z przedstawicielami ZTM, informacje o komunikacji zostaną 

przedstawione na sesji lub komisji w listopadzie.  

b) sytuacji służby zdrowia na terenie gminy Halinów; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że szczegółowe informacje zostały 

przedstawione na Komisji Bezpieczeństwa oraz w biuletynie wydanym w maju br. przez GCI. 

Jeśli zajdzie potrzeba przeprowadzenia dyskusji na komisji lub sesji, to przygotuje się do tego 

tematu. Od czasu posiedzenia Komisji, na której temat był omawiany, sytuacja nie uległa 

zmianie. 

c) „w związku z pojawieniem się sortowni odpadów w Okuniewie decyzją Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego, czy możliwe jest działanie, aby decydowano bez zgody 

Rady Miejskiej w Halinowie i Burmistrza Halinowa”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi stwierdził, że nie powinno być takiej 

sytuacji. Jeśli sprawa decyzji na działalność sortowni w Okuniewie jest w samorządowym 

kolegium odwoławczym i do dnia dzisiejszego ten temat nie został rozstrzygnięty, to ten punkt 

nie powinien znajdować się w Wojewódzkim Planie Gospodarki Odpadami. Na posiedzeniu 

połączonych komisji zapadła decyzja o podjęcie rozmów z właścicielem gminnej spółdzielni 

w Okuniewie, następnie zostanie wystosowane pismo do Zarządu Województwa Mazowieckiego 

w tej sprawie. 

d) „odnośnie ustawy „śmieciowej”, czy odbędzie się wspólne posiedzenie połączonych 

komisji, aby przygotować się do tego, co czeka Gminę”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na komisji odbyły się 

wstępne dyskusje w związku z wprowadzeniem do Gminy ustawy „śmieciowej”. Gmina 

przygotowała projekty uchwał do przedstawienia na najbliższej komisji, a następnie na sesji. 

Zostaną także opublikowane na stronie internetowej, aby mieszkańcy mogli zgłaszać swoje 

uwagi. 

e) poprosił o wyjaśnienie odnośnie akcji ”rozlicz swój PIT w gminie Halinów”, dlaczego 

przeprowadzenie akcji budzi kontrowersje?  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi wyjaśnił, iż uważa, że to była 

pozytywna akcja, która miała na celu zwiększenie liczby i płacących tu podatki. GCI było 
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odpowiedzialne za przeprowadzenie akcji w formie reklam, plakatów, ulotek, reklam w prasie 

lokalnej. Pracownicy GCI pomagali mieszkańcom w rozliczeniu PIT-u uświadamiając, że nie ma 

konieczności wpisywania miejsca zameldowania, lecz prawidłowo powinno się wpisywać 

miejsce zamieszkania. Akcja w całości została rozliczona i ze strony Urzędu akcja została 

dokładnie sprawdzona i skontrolowana. 

f) „jak przedstawia się sprawa z likwidacją GCI, czy został powołany likwidator, kiedy 

obowiązki zostaną przekazane GCK”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że wszystko zostanie zrealizowane 

zgodnie z podjętą uchwałą Nr XXVI.217.2012 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 26 września 

2012 r. w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Gminnego Centrum Informacji w Halinowie. 

Od 1 stycznia 2013 r. większość funkcji GCI przejmie GCK. 

Radny p. Leszek Gelo zadał pytania i skierował prośby w sprawie: 

a) przedstawienia informacji o efektywność prac GCI przy rozliczeniu PIT-ów; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że szczegółowe sprawozdanie 

będzie dostępne po otrzymaniu informacji od Urzędu Skarbowego. Zauważył, że coraz większa 

liczba osób melduje się w gminie a dane znajdują się w Referacie USC. W ostatnim okresie 

Gmina zameldowała 14 000 mieszkankę Okuniewa. 

b) „czy odtworzenie rowu na ul. Polnej w Długiej Kościelnej zostanie wykonane do rzeki 

Długa, aby rów spełniał swoje zadanie”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że zadanie 

obejmuje odtworzenie rowu tylko z zakresu projektu.  

c) „czy na ul. Powstawania Styczniowego przy skrzyżowaniu z ul. Kochanowskiego 

w Długiej Kościelnej jest możliwe wykonanie instalacji, która odprowadzałaby stojącą 

wodę utrudniającą przejście i przejazd” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w pasie drogi gminnej 

nie jest to możliwe do wykonania, natomiast wykonanie w pasie drogi powiatowej wymaga 

uzgodnienia z Zarządem Dróg Powiatowych. 

d) poprosił o dosypanie destruktu na odcinka, który łączy ul. Szczęśliwą i ul. Chojniak 

w Długiej Kościelnej. 

Mieszkaniec Okuniewa w związku z wykonaniem przez Gminę przy udziale mieszkańców 

Okuniewa I części ul. Słowików poprosił o pozytywne rozpatrzenie wniosku złożonego przez 

mieszkańców Okuniewa odnośnie wykonania pozostałej części ulicy z uwagi na połączenie 

z ul. Łąkową do ul. Polnej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że w/w 

inwestycja została zrealizowana w br. Mieszkańcy przekazali środki w wysokości 
1
/3 kosztów 

wykonanej inwestycji. Wykonanie dalszej części ul. Słowików, na takich samych zasadach przy 

udziale mieszkańców, będzie możliwe do realizacji po podpisaniu umowy o inicjatywie lokalnej. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie: „czy na następne posiedzenie Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w sprawie ustawy „śmieciowej” mają być zaproszeni 

wszyscy radni i sołtysi”? 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz potwierdził, że jak najbardziej powinni 

być zaproszeni wszyscy radni i sołtysi. 

Radny p. Dawid Wojda w sprawie budowy zakładu utylizacji odpadów komunalnych 

w sąsiedztwie z m. Michałów, złożył wniosek dotyczący zabezpieczenia środków w budżecie 

Gminy w celu wynajęcia kancelarii prawnej, która reprezentowałaby Gminę Halinów 

w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

dyskusja powinna zostać podjęta na posiedzeniu Komisji Budżetowej przed ustaleniem budżetu 

na rok 2013. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że teren przeznaczony na 

planowaną budowę ZUO „EKOLINA” w Zielonce został sprzedany na początku października 

br. firmie MPO w Warszawie. 

Radny p. Marcin Pawłowski zdał pytanie: „w związku z czynnościami likwidacyjnych GCI, 

czy w budżecie GCI pojawią się oszczędności, które zostaną wykorzystane w budżecie Gminy. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że oszczędności 

w budżecie GCI na pewno nie będzie. Gmina będzie się starać, aby nie dopłacić środków do 

likwidacji jednostki. W ramach porozumienia między dwiema jednostkami GCI i GCK Dyrektor 

Dariusz Kowalczyk będzie koordynował i kontrolował organizację pewnych akcji 

sfinansowanych z części środków przeznaczonych na promocję GCI. Nie będzie oficjalnego 

przekazania środków. Jeśli będzie w przyszłości prowadzona akcja promocyjna, to nadzór będzie 

sprawował Dyrektor GCK. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

odniósł się do planu etatów w GCI, tj. informacji Kierownika GCI w sprawie zwiększenia 

zatrudnienia do końca br. stwierdził, że Kierownik nie wykorzystał wszystkich środków na 

fundusz płac i wnioskuje o wskazanie konkretnych celów, na które zostaną przeznaczone 

powstałe oszczędności. W związku z tym, że Kierownikowi, który sam złożył rezygnację, nie 

należy się odprawa, a pracownikom, którzy zostaną przejęci przez Urząd nie będą wypłacane 

dodatkowe wynagrodzenia, oszczędności powinny się pojawić. Jeśli pracownicy nie zgodzą się 

na przeniesienie, to zasadne jest przeprowadzenie rozmów, aby przyspieszyć decyzję. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że nie będzie takich oszczędności, 

ponieważ czynności likwidacyjne ponoszą za sobą pewne koszty. Jeśli na koniec roku pojawią 

się niewielkie oszczędności, to o celu przeznaczenia zostanie poinformowana Komisja 

Budżetowa i Przewodniczący Rady. Pracownicy mogą być przejęci przez Urząd, jeśli wyrażą na 

to zgodę. Przy braku zgody Urząd będzie musiał ponieść dodatkowe koszty. Zaproponował, aby 

Główna Księgowa GCI na najbliższym posiedzeniu komisji przedstawiła szczegóły odnośnie 

wyliczenia zobowiązań, które Gmina musi ponieść. 

Sołtys Brzezin p. Marek Kulas zadał następujące pytania w sprawie: 

a) złożonego wniosku odnośnie poszerzenia zjazdu z drogi krajowej na drogę wojewódzką 

w Brzezinach; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że na 

zebraniu wiejskim w Brzezinach, Gmina wystąpiła z wnioskiem w wyżej wymienionej sprawie 

do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych. Do dnia dzisiejszego nie została udzielona odpowiedź. 
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b) w związku z odnalezieniem w Brzezinach pojemnika z szczepionkami pochodzenia 

militarnego oraz brakiem chęci podjęcia interwencji przez policję z Halinowa, zapytał 

o kompetencje Urzędu w sytuacjach kryzysowych. 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że takie sprawy zgłasza się 

do Centrum Zarządzania Kryzysowego, posiadającego wykaz osób, które należy powiadomić 

w danej sprawie. Stwierdził, że obowiązkiem policji jest zabezpieczenie miejsca zagrożenia. 

Urząd we własnym zakresie nie może zabrać substancji niewiadomego pochodzenia, ponieważ 

pracownik naraziłby swoje zdrowie i życie. 

c) wznowienia licencji na oprogramowanie antywirusowe zainstalowane na komputerach 

będących w posiadaniu sołtysów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że od informatyków 

Urzędu uzyska informację w tej sprawie. 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz podziękowała pracownikom Zakładu Komunalnego 

w Halinowie za szybką interwencję w sprawie zagrożenia uszkodzenia zasuw znajdujących się 

przy rowie. Zadała pytanie odnośnie zakończenia budowy drogi z Krzewin do Mrowisk. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, ze droga została 

wykonana w 
1
/3 całości napraw. Jeżeli warunki atmosferyczne poprawią się, to zakupiony 

destrukt od Zarządu Remontu Dróg w Warszawie zostanie położony i droga zostanie 

dokończona. W przeciwnym wypadku naprawy zostaną zakończone w przyszłym roku. 

Radny p. Marcin Pawłowski w związku z zaistniałym zagrożeniem w Brzezinach, uważa, że 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie powinien złożyć wyjaśnienie odnośnie odmowy 

podjęcia interwencji przez policję w Halinowie. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi odniósł się do planowanej budowy 

ZUO „Ekolina” w Zielonce. Złożył formalny wniosek w sprawie zabezpieczenia środków na 

zatrudnienie osoby znającej przepisy w wyżej wymienionej sprawie, aby sporządziła 

odpowiednie opracowanie z zaznaczeniem, dlaczego ten zakład nie może zostać wybudowany 

w tym miejscu. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zadała pytanie w sprawie planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że opracowywane plany 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Cisie, Halinów, Okuniew i Zagórze zostały 

wysłane do Marszałka Województwa Mazowieckiego w kwestii odrolnienia i odlesienia 

gruntów. W trakcie prowadzonego postępowania Marszałek uznał, iż należy dokonać korekty 

wniosków o wyrażeniu zgody na zmianę przeznaczenia terenów leśnych na cele nieleśne poprzez 

wyłączenie z nich działek, które wcześniej uzyskały zgodę na zmian ę przeznaczenia. W tym 

zakresie zostały złożone nowe wnioski o zmianę obowiązujących decyzji. Dla terenów 

wymienionych we wnioskach dotyczących zmiany przeznaczenia, Izba Rolnicza wydała 

pozytywną opinię. Gmina oczekuję, że decyzja Marszałka zapadnie w listopadzie br. 

Radny p. Marcin Sukiennik poinformował, że Burmistrz Halinowa nie udzielił odpowiedzi na 

temat w sprawie interpelacji odnośnie akcji „Rozlicz swój PIT w gminie Halinów” i zadał 
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pytanie czy otrzyma odpowiedź na te pytania. Następnie złożył formalny wniosek w sprawie 

przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną odnośnie rozliczenia akcji „Rozlicz swój 

PIT w gminie Halinów”. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi wyjaśnił, że jeśli ktoś składa wniosek 

o udzielenie informacji publicznej powinien go napisać poprawnie, ponieważ jest to poważny 

dokument, który może być rozpatrywane przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze. Jeśli 

wniosek zostanie błędnie lub nieprecyzyjnie sformułowany to odpowiedź nie zostanie udzielona. 

W trybie administracyjnym, mając na uwadze polskie prawo, będzie udzielał odpowiedzi na 

wnioski w sytuacji, kiedy uzna, że odpowiedź się należy.  

Radny p. Marcin Sukiennik odczytał odpowiedzi Burmistrza Halinowa w sprawie: 

 wniosku o udostępnienie kopi umowy współpracy grupy Music Star Studio oraz faktur 

wystawionych przez Music Star Studio; 

 wniosku o udostępnienie protokołu pokontrolnego projektu „eUrząd”. 

W związku z brakiem odpowiedzi Burmistrza Halinowa na złożone w zeszłym roku pytania: 

 „ile dzikich wysypisk zlikwidowano na terenie gminy Halinów, gdzie zlikwidowano 

wysypiska i za jaką kwotę”? 

 „ile nowych koszy ulicznych ustawiono na terenie gminy Halinów”? 

 „czy Urząd Miejski kontrolował gospodarstwa domowe i przedsiębiorstwa w zakresie 

posiadania umów na wywóz nieczystości stałych i płynnych. Ile było takich kontroli 

i jaki był ich rezultat”? 

Radny skierował sprawę do SKO, która przyznała rację Burmistrzowi. Następnie skierował 

sprawę do WSA, który wydał wyrok w przedmiocie odmowy udostępnienia informacji 

publicznej uchylając zaskarżoną decyzję oraz utrzymaną nią w mocy decyzję Burmistrza. 

W sprawie protokołu pokontrolnego projektu „eUrząd” wyraził swoje zdziwienie odnośnie nie 

udostępnienia na stronie BIP, skoro nie jest tajnym dokumentem. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że ostateczny protokół 

pokontrolny projektu „eUrząd” Gmina otrzymała w ostatnich tygodniach. Protokół okazał się 

niekorzystny dla Gminy, która będzie musiała zwrócić znaczne środki z projektu „eUrząd”. 

Protokół nie jest dokumentem tajnym i zostanie opublikowany na stronie BIP. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w nawiązaniu do dyskusji, potwierdził, że protokół 

nie jest dokumentem tajnym i zostanie opublikowany na stronie BIP a także zostanie 

udostępniony radnemu w trybie udostępnienia informacji publicznej po złożeniu wniosku. 

Poinformował, że wszystkie poruszone tematy zostaną wyjaśnione z uwagi na ich ważność. 

Stwierdził, że według interpretacji radcy prawnego, odpowiadając na źle sformułowany wniosek, 

naraziłby się na łamanie prawa. 

Radny p. Tomasz Dubiński zaproponował, aby działać i rozmawiać między sobą poprzez 

rozmowy telefoniczne oraz spotkania, nie opierając się tylko na przepisach prawa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyraził poparcie 

w sprawie wypowiedzi radnego p. Tomasza Dubińskiego oraz wniosku radnego p. Marcina 

Sukiennika o rozszerzenie pracy Komisji Rewizyjnej o kontrolę projektu „eUrząd”. 
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Radny p. Marcin Sukiennik w swojej wypowiedzi odniósł się do skierowania powyższego 

wniosku do Komisji Rewizyjnej, która składa się w całości z członków Komitetu Burmistrza. 

stwierdził, że udzielenie krótkiej i rzeczowej odpowiedzi na interpelacje wyjaśniłoby 

wątpliwości i nie skutkowałoby ponownego składania interpelacji w tej samej sprawie 

i skierowania do WSA. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Rewizyjna i radni odpowiadają przed mieszkańcami a nie osobiście przed Burmistrzem. 

Zadaniem Komisji Rewizyjnej jest kontrola działalności Burmistrza. 

Radny p. Jan Papis stwierdził, że sprawy można wyjaśnić między sobą i nie potrzebnie traci się 

czas na kierowanie skarg do sądów. 

Sołtys Mrowisk p. Sławomir Kostka wypowiedział się w sprawie organizacji posiedzeń 

komisji w późniejszych godzinach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

posiedzenia komisji najwcześniej zaczynają się o godz. 16
30

. W ostatnim czasie ważne 

posiedzenia komisji zaczynały się od godz. 18
00

. Przewodniczący wszystkich komisji starają się 

tak organizować posiedzenia, aby uczestniczyli w nich wszyscy. Zaznaczył, że należy wziąć 

także pod uwagę godziny pracy pracowników Urzędu, ponieważ późne godziny są dla nich 

nadgodzinami. 

Radny p. Dawid Wojda w swojej wypowiedzi przychylił się do organizacji posiedzeń komisji 

od godz. 18
00

, jednocześnie prosząc o osoby uczestniczące w komisjach, aby merytorycznie 

przygotowywali się do danego tematu oraz zadawali krótkie i rzeczowe pytania. 

Mieszkaniec Okuniewa zadał pytanie odnośnie terminu zwołania sesji nadzwyczajnej 

w sprawie Spółki Eko-Inwestycja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

termin nie został ustalony. Jeśli wniosek Burmistrza wpłynął już do Biura Rady, to sesja 

nadzwyczajna musi być zwołana w ciągu 7 dni. 

Głosowanie wniosku radnego p. Marcina Sukiennika w sprawie przeprowadzenia kontroli przez 

Komisję Rewizyjną rozliczenia akcji „Rozlicz swój PIT w Gminie Halinów”. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak. 
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8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady  

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

W dniu 18 października odbyło się wspólne posiedzenie połączonych Komisji Rady Miejskiej 

w Halinowie w Zespole Szkół w Halinowie w sprawie analizy projektu budowy gimnazjum przy 

Zespole Szkół w Halinowie, na którym podała decyzja o konieczności budowy gimnazjum. 

Komisja spotkała się na posiedzeniu w dniu 24 października 2012 r., gdzie omówiono 

następujące tematy: 

 sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych na rok szkolny 2011-2012; 

 informacja na temat wyników sprawdzianów i egzaminów gimnazjalnych za rok szkolny 

2011-2012; 

 opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowania propozycję porozumienia OSP w Okuniewie w sprawie 

współpracy przy opiece nad Miejscem Pamięci Narodowej – Kamieniem w Okuniewie. 

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja spotkała się na posiedzeniu w dniu 23 października 2012 r., na którym omówiono 

następujące tematy: 

 rozpatrzenie zasadności udzielonego pozwolenia na handel napojami alkoholowymi dla 

sklepu pn. Bimberek w Okuniewie; 

 oczekiwania społeczne a realne możliwości w zakresie realizacji zadań gminnych SUW 

i kanalizacji gminnej.  

Komisja złożyła do Burmistrza Halinowa wnioski w sprawie: 

 odebrania udzielonego pozwolenia właścicielowi sklepu „Bimberek” w Okuniewie na 

handel napojami alkoholowymi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie odnośnie ułożenia kostki brukowej wokół obeliska 

w Okuniewie – kto był wykonawcą? 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że osobiście poprosił Burmistrza Halinowa 

o udzielenie pomocy dla OSP w Okuniewie w sprawie ułożenia kostki. 

Radny p. Marcin Pawłowski Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

Komisja spotkała się trzykrotnie w dniach 11, 22 i 29 października 2012 r. Na pierwszym dwóch 

posiedzeniach omówiono i analizowano wnioski do budżetu na rok 2013. Natomiast na ostatnim 

posiedzeniu Komisja zajęła się opiniowaniem projektów uchwał na najbliższą sesję. 

Dominujący tematem na posiedzeniach Komisji był temat budowy gimnazjum 

w Halinowie. Komisja przede wszystkim skupiła się na kwestii sfinansowania kosztów tej 

inwestycji. Większością głosów członków Komisji wypracowano stanowisko mówiące o tym, że 

koszt budowy w całości gimnazjum nie może przekroczyć kwoty 7 150 000 zł zapisanej w WPF 

z perspektywy rozwoju, dynamiki dochodów budżetowych Gminy. 

Przewodniczący Komisji nawiązał do wcześniejszej propozycji Przewodniczącego Rady 
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Miejskiej w sprawie dokonania wizji lokalnej w szkole podstawowej w dzielnicy Warszawa 

-Wesoła w ostatnim czasie oddanej do użytku. Poinformował, że koszt budowy, po odliczeniu 

kosztu zakupu działki i kosztu zaplecza sportowego, zamknął się na poziomie, który pozwala 

Gminie Halinów mieć pewność, że kwota zapisana w WPF wystarczy na budowę gimnazjum 

w Halinowie. 

Komisja złożyła także wniosek w sprawie przedstawiania na każdym posiedzeniu Komisji przez 

Skarbnik Halinowa krótkiej informacji na temat zarządzeń Burmistrza Halinowa odnośnie 

przesunięć w budżecie Gminy. 

Radny p. Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI,  

Komisja od ostatniej sesji spotkała w dniu 29 października 2012 r., na którym omówiono 

realizację zadań z Funduszu Sołeckiego 2012 oraz zaopiniowano projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie.  

Przewodniczący RADY MIEJSKIEJ W HALINOWIE p. Marcin Pietrusiński 

Poinformował o posiedzeniach połączonych Komisji Rady Miejskiej w Halinowie, które odbyły 

się w dniu 18 i 30 października 2012 r. Na ostatnim posiedzeniu wszystkie Komisje zajęły się 

tematem analizy podziału Gminy Halinów na 15 jednomandatowych okręgów wyborczych oraz 

omówienie problematyki powstania zakładu utylizacji odpadów komunalnych w sąsiedztwie 

Michałowa. Radni większością głosów przyjęli zaproponowany podział na okręgi wyborcze. 

Natomiast w sprawie ZUO „EKOLINA” poprosił Radę o upoważnienie, aby wystąpić 

w charakterze informacyjnym do Przewodniczącej Rady m.st. Warszawy w celu przedstawienia 

stanowiska Gminy Halinów.  

W kwestii Zakładu Usług Asenizacyjnych w Okuniewie, poinformował, że Rada postanowiła, 

aby przeprowadzić w najbliższym czasie rozmowy z gminną spółdzielnią będąca właścicielem 

terenu, na którym jest prowadzona uciążliwa działalność.  

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA i LEŚNICTWA  

Komisja spotkała na posiedzeniu 15 października 2012 r., na którym omówiła nowe zadania 

administracji samorządowej w kontekście budowy kompleksowego systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi dla Gminy Halinów. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Komisja spotkała się dwukrotnie. W dniu 10 października 2012 r. Komisja sprawdziła 

wykonanie budowy oświetlenia na ulicach: Rajska, Ładna, Piękna i Powstania Styczniowego 

w Długiej Kościelnej oraz podjęła wnioski o następującej treści: 

1. „projekt inwestycji został wykonany na wniosek mieszkańców w ramach funduszu 

sołeckiego w 2011 r. zgodnie z projektem i warunkami technicznymi zakładu 

energetycznego oraz pozwoleniem na budowę. Wykonanie budowy oświetlenia zostało 

odebrane bez uwag przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego”. 

2. Komisja Rewizyjna, w związku ze zgłoszeniem sołtysa Michałowa p. Jana Stankiewicza, 

wnioskuje do Rady Miejskiej o zezwolenie na dokonanie czynności sprawdzających 

dotyczących kosztów utrzymania świetlicy wiejskiej w Michałowie. 

 

Następne posiedzenie Komisji dotyczyło odczytania i zatwierdzenia protokołu pokontrolnego 

jednostki budżetowej Gminy Halinów - Gminnego Centrum Informacji w Halinowie za lata  
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2009-2010, z uwzględnieniem przychodów, wydatków oraz celowości działań prowadzonych 

przez Kierownika i podległych pracowników w okresie podlegającym kontroli. Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej złożył wniosek w sprawie możliwości odczytania protokołu pokontrolnego 

GCI na listopadowej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz wypowiedział się w sprawie budynku w Michałowie, 

m.in. o kosztach utrzymania budynku i możliwości przekazania budynku w zarząd, administrację 

i gospodarkę Sołectwu Michałów. 

Radny p. Marcin Pawłowski odniósł się do wniosku Komisji Budżetowej, który nie dotyczył 

przekazania świetlicy wiejskiej w Michałowie w ręce podmiotu zewnętrznego, tylko 

zastanowienia się nad dodatkowym wykorzystaniem obiektu w celu zwiększenia dochodów 

i tym samym zmniejszenia straty z tytułu utrzymania tego budynku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że podana 

informacja o bardzo dużej rozbieżności w kosztach utrzymania budynku w Michałowie wymaga 

natychmiastowego sprawdzenia przez Komisję Rewizyjną. 

Głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzenia kontroli przez Komisję 

Rewizyjną odnośnie sprawdzenia kosztów utrzymania świetlicy wiejskiej w Michałowie. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Bogdan Janczarek, p. Małgorzata Kaim, 

p. Anna Ludwiniak, p. Edyta Woźniakowska. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo sołtysa Michałowa w sprawie informacji o kosztach utrzymania obiektu 

w Michałowie oraz prośby rozważenia możliwości przekazania budynku w zarząd, 

administrację i gospodarkę Sołectwu Michałów; 

 pismo od Dyrektora GCK informujące, że wszelkie nowe formy wykorzystania obiektu 

w Michałowie w inny sposób niż dotychczasowy pozostawia kompetentnym organom 

Gminy; 

 pismo od Spółki Eko-Inwestycja w sprawie ostatecznego wezwania Gminy do 

przekazania wymaganych dokumentów; 

 wniosek do budżetu na rok 2013 radnego p. Leszka Gelo; 
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 wniosek do budżetu na rok 2013 mieszkanki z terenu gminy w sprawie remontu  

ul. Olszowej w Halinowie; 

 kopia wniosku do budżetu Powiatu Mińskiego na rok 2013 radnych powiatowych 

w sprawie:  

- wykonania dokumentacji projektowej i budowy chodnika przy drodze powiatowej 

o nr 2203 na odcinku od drogi krajowej nr 2 do skrzyżowania z ul. Główną 

w Cisiu o nr 2205 W; 

- wykonania chodnika i nakładki bitumicznej na drodze powiatowej nr 4318 W 

w Okuniewie na ul. Zabranieckiej na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 637 do 

ul. Kwiatowej oraz oczyszczenie i odtworzenie rowu na odcinku od drogi 

wojewódzkiej nr 637 do granicy Gminy Halinów; 

 korespondencja Urzędu w związku z wnioskiem Sołtysa Okuniewa w sprawie 

wznowienia kursu autobusu o godz. 22
10 

relacji Warszawa Dworzec Wschodni Lubelska 

– Sokołów Podlaski; 

 wniosek Sołtysa Okuniewa w sprawie objęcia szczególną pomocą mieszkanki Okuniewa, 

która znajduje się w bardzo trudnej sytuacji socjalno-bytowej; 

 odpowiedzi Urzędu na wnioski poszczególnych Komisji Rady Miejskiej; 

 zaproszenie od Dzielnicy Wawer m.st. Warszawy na Mistrzostwa Warszawy i Mazowsza 

Samorządowców w kolarstwie; 

 podanie mieszkańca Hipolitowa w sprawie ujęcia w planach inwestycyjnych na rok 2013 

przyłącza kanalizacyjnego w drodze bez nazwy przy ul. Warszawskiej; 

 wnioski radnych, sołtysów i mieszkańców przekazane przez Burmistrza Halinowa, które 

nie trafiły bezpośrednio do Biura Rady; 

 wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie zezwolenia na przeprowadzenie kontroli 

w zakresie kosztów utrzymania świetlicy wiejskiej w Michałowie; 

 pismo od właścicieli nieruchomości położonych w Nowym Koniku w sprawie nie 

uwzględnienia w planie zagospodarowania przestrzennego dla Konika Nowego zapisów 

korzystnych dla właścicieli nieruchomości; 

 wyniki konsultacji projektów Statutów Sołectw, trzy Sołectwa przekazały swoje uwagi 

do statutów; 

 wniosek Sołtysa Krzewiny w sprawie podtrzymania wniosku mieszkańców w sprawie 

przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego; 

 korespondencja w sprawie braku podstawy prawnej do przekazania środków funduszu 

sołeckiego dla Sołectwa Długa Kościelna na zakup materiałów budowlanych na strop do 

zakończenia zadaszenia świetlicy wiejskiej i pomieszczeń socjalnych przy remizie OSP 

 w Długiej Kościelnej; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że Gmina postara się wesprzeć OSP 

w Długiej Kościelnej w miarę możliwości prawnych w inny sposób w przyszłym roku. Tak 

sformułowany wniosek przez Sołectwo Długa Kościelna nie mógł być przyjęty z uwagi na to, że 



23 

 

właścicielem tego terenu jest OSP w Długiej Kościelnej i według przepisów prawnych na taki 

cel fundusz sołecki nie może być przekazany. Wyjściem z tej sytuacji, umożliwiającym 

ponoszenie wydatków w ramach funduszu sołeckiego będzie formalne utworzenie przez Radę 

miejskiej świetlicy. 

Radny p. Tomasz Dubiński zadał pytanie: „na jakim etapie zostały odrzucone wnioski, co 

skutkowało przepadnięciem funduszy sołeckich”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że pomoc w zakresie 

wypełniania wniosków w ramach funduszu sołeckiego została w miarę możliwości udzielona. 

Istnieją przypadki, w których konieczna jest potrzeba doprecyzowania wniosku złożonego np. 

w formie ustnej. W przypadku Sołectwa Długa Kościelna nie udało się tego zrealizować. 

W przyszłym roku wszystkie sołectwa otrzymają pełną informację na jakie cele może być 

przekazany fundusz sołecki. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz poinformował, że po złożeniu wniosku w odpowiednim 

terminie, Skarbnik Halinowa, po stwierdzeniu niezgodności, osobiście skontaktowała się 

z sołtysem w celu uzupełnienia braków. 

Radny p. Adam Ludwiniak wyjaśnił, że środki w ramach funduszu sołeckiego nie przepadają. 

Środki te ponownie wracają do budżetu Gminy i zostają przekazane na wskazane cele w innej 

formie. 

 pismo WIOŚ w Warszawie odnośnie przeprowadzenia w sprawie płynących ścieków 

w rowie melioracyjnym, który uchodzi do rzeki Mienia w Wielgolesie Duchnowskim; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odniesieniu do pisma poinformował, że 

przeprowadzona kontrola była pierwszą interwencją, która wykazała szereg nieprawidłowości. 

WIOŚ poinformowało o skierowaniu do Prokuratury Rejonowej w Mińsku Mazowieckim części 

wniosków oraz przeprowadzeniu dalszych czynności kontrolnych w oczyszczalni ścieków. 

W związku z wystąpieniem Gminy Halinów do Starosty Powiatu Mińskiego z wnioskiem 

o przeprowadzenie kontroli otrzymania i sposobu wykonania pozwolenia wodnoprawnego na 

odprowadzanie wód oczyszczonych przez oczyszczalnię, w przyszłym tygodniu odbędzie się 

wizja lokalna rowu w Wielgolesie Duchnowskim; 

 pismo Urzędu w sprawie przygotowania i umieszczenia na www.haliow.pl oraz 

przekazania do MOPS i Sołtysów ankiety na temat potrzeb i oczekiwań 

niepełnosprawnych mieszkańców gminy Halinów; 

 pismo mieszkanki Brzezin w sprawie możliwości wykupienia na własność gminnego 

lokalu komunalnego w Brzezinach; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski przedstawił prośbę mieszkanki w sprawie 

możliwości jej uczestnictwa na najbliższym posiedzeniu Komisji. 

 Pismo Prezesa ZGM/G ZOSP RP w Halinowie w sprawie przekazania zaopiniowanych 

pozytywnie wniosków OSP z terenu gminy Halinów; 

 pismo Sołtysa Okuniewa w sprawie nie podejmowania działań w kierunku likwidacji 

Filii Urzędu Pocztowego w Okuniewie; 

 wniosek Zarządu Stowarzyszenia na rzecz osób niepełnosprawnych „KUBUŚ” w sprawie 

http://www.haliow.pl/
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pomocy finansowej na zrealizowanie projektu integracyjnego skierowanego do dzieci 

i młodzieży niepełnosprawnej oraz dzieci z Długiej Szlacheckiej; 

 korespondencja w sprawie analizy oświadczeń majątkowych; 

 pismo od Spółki Eko-Inwestycja w sprawie wezwania Gminy do przekazania 

wymaganych dokumentów z podaniem ostatecznego terminu; 

 wniosek Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w sprawie 

niezwłocznego cofnięcia zgody na wydłużenie godzin pracy sklepu „Bimberek” 

w Okuniewie w związku z nagminnym zakłócaniem porządku publicznego; 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska wyjaśniła, że w kwestii cofnięcia zezwolenia na 

sprzedaż napoi alkoholowych musi być zachowana procedura. Aby wszcząć postępowanie 

policja musi potwierdzić w okresie 6 miesięcy zarejestrowanie dwóch zdarzeń zaistniałych przed 

sklepem. W tej chwili, na podstawie informacji od policji, nie ma podstaw do cofnięcia 

zezwolenia na handel alkoholem. 

Radny p. Bogdan Janczarek wypowiedział się w sprawie złego stanu budynku należącego do 

Gminy Halinów, w którym znajduje się Filia Urzędu Pocztowego w Okuniewie. Zaproponował, 

aby zaprosić kierownictwo tej Filii Urzędu Pocztowego w celu porozumienia w kwestii 

pozostawienia poczty w zamian za remont obiektu. 

Radny p. Andrzej Milczarek stwierdził, że Poczta Polska powinna poinformować Burmistrza 

Halinowa, jako zarządcę danego terenu, o zamiarze likwidacji Filii Urzędu Pocztowego. Poparł 

prośbę Sołtysa Okuniewa odnośnie pozostawienia Urzędu Pocztowego.  

Wypowiedział się także w sprawie sklepu „Bimberek” w Okuniewie. W związku z tą sprawą 

Komisja Bezpieczeństwa skierowała wniosek o cofnięcie zezwolenia na sprzedaż napoi 

alkoholowych. 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska poinformowała, że w mocy Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nie jest cofnięcie zezwolenia tylko wydanie opinii, 

a cofnięcie zezwolenia jest w kompetencji Burmistrza Halinowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że jeśli 

Gminna Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zaznaczyła nagminne zakłócanie 

porządku publicznego w okolicach sklepu, to zasadne jest cofnięcie zezwolenia na sprzedaż 

alkoholu. 

Radny p. Tomasz Dubiński zaapelował, aby nie zrzucać kompetencji na inne osoby, tylko 

wspólnie rozmawiać przekazując swoje przemyślenia i informacje. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych nie ma w kompetencji cofania zezwoleń na sprzedaż alkoholi, tylko 

wydaje odpowiednie opinie, które zgodnie z procedurą zostają przekazywane do Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie: „czy 

sklep „Bimberek” straci koncesję na sprzedaż alkoholami i kiedy to nastąpi”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że sklep, który 

funkcjonuje w obecnej formie, nie ma tam racji bytu. Po otrzymaniu od policji wyjaśnienia 

w sprawie nieprecyzyjnej informacji podejmie ostateczną decyzję, o której poinformuję Radę 

Miejską. 
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Radny p. Tomasz Dubiński zadał pytanie: „jakiego brakuje dokumentu potrzebnego do 

podjęcia decyzji cofnięcia koncesji”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że nieprecyzyjna informacja dotyczy 

podjęcia interwencji policji w Sulejówku, której nie ma w sprawozdaniu policji w Halinowie. 

Decyzję mogą być podjęte tylko dwie, albo cofnięcie godzin albo cofnięcie koncesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że nie 

rozumie, iż policja w Halinowie nie może w ciągu 6 miesięcy udokumentować dwóch 

interwencji. 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że na nagraniu z monitoringu przedstawionego na 

Komisji Budżetowej widać, jak radiowóz policji podjeżdża pod sklep i żaden funkcjonariusz nie 

wyszedł na interwencję. Potrzymał wniosek Komisji Bezpieczeństwa. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie odnośnie godzin otwarcia sklepu ”Bimberek”. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że sklep od poniedziałku do 

czwartku otwarty jest do godz. 23
00

, natomiast od piątku do niedzieli do godz. 24
00

. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie: „czy nie Rada Miejska nie może podjąć 

uchwały w sprawie cofnięcia koncesji”? Wypowiedział się w sprawie obiektu w Okuniewie, 

w której znajduje się Urząd Pocztowy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Bezpieczeństwa podjęła wniosek w sprawie cofnięcia zezwolenia na sprzedaż 

alkoholem. Rada nie może podjąć uchwały, ponieważ cofnięcie koncesji należy do kompetencji 

Burmistrza. Oczekuje na podjęcie decyzji do czasu posiedzenia następnej sesji. 

Radny p. Adam Ludwiniak wypowiedział się w sprawie kompetencji radnych i Burmistrza. 

Radny p. Dawid Wojda odniósł się do interwencji policji w sprawie sklepu „Bimberek”. 

 podziękowanie Hufca ZHP im. Batalionu „Zośka” w Sulejówku dla władz 

samorządowych za dotację na organizację wypoczynku letniego dzieci i młodzieży 

w 2012 r.; 

 pismo z Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji w sprawie przekazania skargi 

mieszkanki miejscowości Dębe Wielkie na zarządzenie Burmistrza Halinowa; 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył formalny 

wniosek o przekazanie sprawy pod obrady Komisji Rewizyjnej. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że jak najbardziej jest za 

przekazaniem sprawy do Komisji Rewizyjnej. Wyjaśnił, że mieszkanka miejscowości Dębe 

Wielkie odwołała się na zarządzenie Burmistrza do Wojewody, który nie uznał tego odwołania. 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcina 

Pietrusińskiego w sprawie przekazania skargi mieszkanki miejscowości Dębe Wielkie na 

zarządzenie Burmistrza Halinowa do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  
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przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski, 

p. Edyta Woźniakowska. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie odnośnie wniosków złożonych przez radnych 

powiatowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że radni 

powiatowi w kolejnym punkcie porządku obrad przedstawią, jakie wnioski złożyli do budżetu 

Powiatu Mińskiego. Natomiast przedstawił, te wnioski, które wpłynęły do Biura Rady. 

Zaprosił Radę Miejską na uroczyste otwarcie i poświęcenie siedziby Zakładu Komunalnego 

w Halinowie w dniu 14 listopada 2012 r.  

10.  Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki przedstawił informację na temat 

dróg, m.in. o: 

- rozstrzygnięciu przetargu na zimowe utrzymanie dróg powiatowych, na terenie gminy 

Halinów firma SKR; 

- uzgodnieniu z Zastępcą Burmistrza w sprawie odśnieżania dróg powiatowych na terenie 

gminy Halinów zgodnie z zapotrzebowaniem Gminy i zaszeregowaniem dróg; 

- długości dróg: 

 drogi w całym powiecie – 493 km 682 m; 

 drogi twarde – 438 km; 

 drogi gruntowe – 54 km; 

 drogi zamiejscowe – 469 km; 

 w mińskim – 24 km; 

- ilości i długości mostów: 

 mosty 39 szt. o długości 401 m, w tym stalowe 5 szt., żelbetonowe 33 szt., 

tymczasowe 1 szt. 

- przebudowie dróg powiatowych w roku 2012 r. o długości 7 km i pokryte masą 

mineralną 9 km; 

- potrzebie realizacji zadań dla Gminy Halinów:  

 w zakresie modernizacji i odnowy:  

 droga 2202 biegnącą przez Hipolitów, Halinów i Chobot o długości 3793 

mb do wykonania masą mineralno-bitumicznej, koszt 910 320,00 zł; 

 droga 2205 główna droga w Cisiu 1 800 mb do wykonania masą 
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bitumiczną; 

 w zakresie przebudowy i modernizacji całkowitej: 

 droga 4318 w Okuniewie; 

 droga 2201 biegnąca przez Nowy Konik-Józefin- Długa Kościelna; 

 droga 2203 biegnąca na odcinku Wielgolas Brzeziński-Desno 

 droga biegnąca na odcinku Halinów- Krzewina-Desno. 

Przedstawił informację o stanie technicznym mostów znajdujących się na terenie gminy 

Halinów. Na podstawie wykazu wypadków na terenie powiatu, poinformował, że do 31 sierpnia 

2012 r. było 26 wypadków śmiertelnych, natomiast na terenie gminy Halinów miał miejsce jeden 

wypadek śmiertelny. Poinformował o złożeniu wniosku przez Radnych Powiatowych do budżetu 

Powiatu Mińskiego, dokończeniu budowy chodnika na ul Długiej w Okuniewie przy poprawie 

warunków atmosferycznych oraz spotkaniu w sprawie poprawy bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu na tej ulicy. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że sesja Rady Powiatu w dniu  

24 października br. dotyczyła m.in. spraw:  

 stanu dróg powiatowych;  

 realizacji zadań oświatowych na terenie powiatu; 

 podjęcia uchwały w sprawie likwidacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Mińsku Mazowieckim; 

 oświadczeń majątkowych radnych powiatowych. 

W uzupełnieniu tematu dróg, poinformował o istnieniu trzech standardów: czwarty, piąty 

i szósty. Poinformował o prowadzeniu przez Zarząd Dróg Powiatowych całodobowego dyżuru 

w sprawie nadzoru nad zimowym utrzymaniem dróg pod numerami telefonów 257583875, 

257582891, 600288659. Osobą odpowiedzialną za całokształt akcji utrzymania zimowego dróg 

jest Zastępca Dyrektora Witold Kosecki. 

Poinformował także o spotkaniu przy oczyszczalni ścieków w Dębem Wielkim dniu 6.11.2012 r. 

o godz. 10
00 

w sprawie omówienia problemu płynących ścieków, które trafiają do rowu 

w Wielgolesie Duchnowskim. Organizatorem spotkania z upoważnienia Starosty jest Stanisław 

Smater – Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa Starostwa Powiatowego w Mińsku 

Mazowieckim. 

Wyjaśnił zasadę, jaką stosuje Powiat Miński odnośnie realizacji inwestycji, tj. Powiat w danym 

roku wykonuje jedno zadanie na terenie danej gminy. Natomiast złożył z Wiceprzewodniczącym 

Rady Powiatu wniosek, który według uzgodnień ze Starostą jest realny do wykonania. 

Wypowiedział się w sprawie sposobu wykonania chodnika w Długiej Szlacheckiej. 

Poinformował, że na bieżąco Dyrektor Solonek jest informowany na temat nieprawidłowości 

budowy chodnika. Wykonawca złożył wyjaśnienia, iż prace związane z przedłużaniem wjazdów 

do posesji skutkuje wydłużenie terminu wykonania chodnika.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

powiększanie wjazdów do posesji jest czystym zyskiem dla wykonawcy, ponieważ mieszkańcy 
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do tego dopłacają. Wyraził nadzieję, że przy odbiorze prac przedstawiciele Gminy przedstawią 

swoje stanowisko. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski przedstawił Radzie Zastępcę Dyrektora 

Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich p. Mariusza Kozerę, obecnego w związku 

z podjęciem na obecnej sesji uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Pomoc rzeczowa 

dla Województwa Mazowieckiego – budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 637  

w m. Michałów”. 

Radny p. Bogdan Janczarek zaproponował zorganizowanie Komisji w tym samym czasie, 

kiedy odbędzie się spotkanie przy oczyszczalni ścieków w Dębem Wielkim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że na 

spotkaniu powinien być obecny Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Radni z tego 

terenu. Poinformował, że warunki nie będą sprzyjające na organizację posiedzenia Komisji. 

Radny p. Dawid Wojda w swojej wypowiedzi odniósł się do problemu w kwestii budowy 

chodników na terenie gminy przez Powiat Miński. Między innymi poinformował o zapadnięciu 

się chodnika na ul. Okuniewskiej w Halinowie oraz o problemach przy budowie chodnika 

w Długiej Szlacheckiej. Zadał pytania: „dlaczego Inspektor Nadzoru nie kontroluje tych prac 

i czy chodnik zostanie naprawiony”?  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że bez wykonania poprawek nie 

zostanie dokonany odbiór. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytania:  

a) odnośnie możliwości naprawy w br. chodnika przy ul. Warszawskiej w Hipolitowie przez 

Powiat Miński; 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie: czy 

chodniki przy drogach powiatowych będą odśnieżane metodą, jaka była stosowana w ubiegłym 

rok, tj. ciężki sprzęt będzie wjeżdżał na chodnik w czasie odśnieżania. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek przedstawił informację, iż utrzymanie czystości 

chodnika na podstawie art. 5 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach należy do właścicieli nieruchomości przyległych do chodnika. Natomiast 

w przypadku, w którym do chodnika nie ma przyległej posesji, sprawa zostanie przekazana 

Powiatowi. Odnośnie chodnika przy ul. Warszawskiej, sprawa w przyszłym tygodniu zostanie 

zgłoszona do Powiatu. 

b) „w jakim okresie zostaną oczyszczone rowy przy ul. Warszawskiej w Hipolitowie”? 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że oczyszczanie rowów 

i wycinanie krzaków odbywa się późną jesienią. Przypomni ekipie zajmującej się oczyszczaniem 

rowów w powiecie, aby przystąpiła do tych prac. 

c) „w jakim % Gmina Sulejówek dofinansowuje inwestycję realizowaną przez Powiat 

Miński na terenie gminy Sulejówek”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 
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dofinansowanie Gminy Sulejówek wynosi 300 tys. zł a wartość całej inwestycji wynosi około 

950 tys. zł, czyli 30%. 

Radny p. Jan Papis odnośnie budowy chodnika od drogi krajowej do Cisia, zwrócił się z prośbą 

do Radnych Powiatowych o nie dzielenie zadania na dwa etapy. Wypowiedział się w kwestii 

tymczasowego mostu w Wielgolesie Duchnowski powstałego 30 lat temu na prywatnej posesji, 

który otrzymał 3 pkt według informacji przedstawionej przez Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński i Sekretarz Halinowa 

p. Robert Grubek wyjaśnili, że złożony wniosek dotyczy budowy chodnika od drogi krajowej 

do szkoły w Cisiu zakończonej w ciągu jednego roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki w nawiązaniu do mostu 

w Wielgolesie Duchnowskim, poinformował, że przedstawił informację według sprawozdania 

przygotowanego przez Zarząd Dróg Powiatowych. 

Radny p. Leszek Gelo odnośnie ciągu drogi powiatowej Okuniew-Halinów, na którym znajduje 

się 7 przejść dla pieszych, poprosił Radnych Powiatowych o interwencję w sprawie wykonania 

w ciągu tej drogi jeszcze 3 przejść dla pieszych: na skrzyżowaniu z ul. Spacerową, na 

skrzyżowaniu z ul. Wesołą i przy kościele w Halinowie, połączonych z chodnikiem.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że przy ul. Spacerowej 

powstaną dwa przejścia dla pieszych przez ul. Kochanowskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował 

o sposobie załatwienia przejścia dla pieszych w Długiej Szlacheckiej przy pomocy 

doświadczenia Burmistrza i pracowników Urzędu. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek zaproponował, aby dokonać wizji lokalnej na  

ul. Kochanowskiego z udziałem Dyrektora p. Andrzeja Solonka, Radnego i Przewodniczącego 

Rady w celu ustalenia możliwości wykonania tych przejść dla pieszych. 

Radna p. Anna Ludwiniak złożyła w niosek odnośnie naprawy dwóch przepustów na rowie na 

odcinku od ul. Mickiewicza do ul. Jana Pawła z uwagi na zalewanie chodnika. 

Radny p. Andrzej Milczarek poprosił o odmalowanie pasów na jezdni na ul. Okuniewskiej 

w Halinowie w celu poprawienia bezpieczeństwa. 

Radny p. Tomasz Dubiński poprosił o zorganizowanie ruchu na skrzyżowaniu ulic 

Warszawskiej i Hipolitowskiej w Hipolitowie w celu poprawy bezpieczeństwa. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Zwrócił się z wnioskiem o zmianę w porządku obrad w sprawie przeniesienia: 

- pkt. 14 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 227, jako pkt. 11 

oraz pkt; 

- pkt. 15 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 228, jako pkt. 13, 
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- pkt. 11 Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planowanej budowy 

składowiska odpadów ZUO EKOLINIA w Gminie Zielonka zlokalizowanej w sąsiedztwie 

miejscowości Michałów Gmina Halinów – Druk Nr 232, jako pkt. 14. 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady i zmian w porządku obrad. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Edyta 

Woźniakowska. 

Porządek obrad XXVII sesji w dniu 31 października 2012 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012. 

6. Informacja podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 

2011 przez radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 227. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego – Druk Nr 231. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2012 rok – Druk Nr 228. 

14. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planowanej budowy składowiska 

odpadów ZUO EKOLINIA w Gminie Zielonka zlokalizowanej w sąsiedztwie miejscowości 

Michałów Gmina Halinów – Druk Nr 232. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie podziału Gminy Halinów na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu wyborczym – Druk Nr 230. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 229. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 września  

2012 roku. 

19. Zamknięcie sesji. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 

 – Druk Nr 227 

Projekty uchwał wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję oraz 

zapytał o budowę obwodnicy w Okuniewie.  

Radna p. Anna Ludwiniak zadała pytanie: „dlaczego kwota pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego nie mogła być w wysokości 150 tys. zł”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na etapie tworzenia 

budżetu na rok 2013 zostanie wykazana kwota, która będzie potrzebna, jak zostanie podpisane 

porozumienie z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie: czy 

przekazanie towaru przez Mazowiecki Zarząd Dróg Powiatowych wystarczy na realizację tej 

inwestycji. 

Zastępca Dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich p. Mariusz Kozera 

w odpowiedzi poinformował, że Województwo w obecnej chwili nie posiada wolnych środków 

na budowę drogi wojewódzkiej nr 637. Po negocjacjach z Burmistrzem i znalezieniu przez 

Województwo wolnych środków przeznaczonych na budowę chodników w wysokości 120 tys. 

zł, zapadła decyzja o przekazaniu Gminie przez Województwo materiałów na wykonanie 

864 mb chodnika w Michałowie przy drodze wojewódzkiej 637. 

Odnośnie budowy obwodnicy Okuniewa, poinformował, że Mazowiecki Zarząd Dróg 

Wojewódzkich jest w sporze sądowym z projektantem i w chwili obecnej dokumentacja 

projektowa nie będzie kontynuowana. Natomiast decyzja środowiskowa jest ważna jeszcze dwa 

lata z możliwością przedłużenia o kolejne dwa lata. Na rok następny MZDW nie będzie posiadał 

funduszy na wykonanie projektu obwodnicy Okuniewa.  

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 227.  

Zwrócił się z prośbą o: 

a) wyjaśnienie zmniejszenia w wysokości 330 tys. zł w pozycji odnośnie budowy 

kanalizacji sanitarnej w Józefinie. 

http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi na prośbę, poinformował, 

że Gmina Halinów znalazła się na liście Gmin, które w ramach PROW otrzymają 

dofinansowanie na budowę kanalizacji w Józefinie i Hipolitowie. Gmina oczekuje na otrzymanie 

umowy odnośnie dofinansowania i w przyszłym roku zostanie ta inwestycja ujęta w budżecie 

Gminy. 

b) o zabezpieczenie środków w budżecie Gmina na realizację tej inwestycji w sytuacji nie 

otrzymania dofinansowania dla Gminy w ramach PROW.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gminy znajdujące się 

na liście będą stopniowo według kolejności otrzymywać dofinansowanie w ramach PROW. 

Gmina zabezpieczy w budżecie kwotę 1 500 000 zł, jako wkład własny wynikającą z umowy 

dofinansowania. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytania odnośnie budowy chodnika dotyczące: długości 

odcinka chodnika, zasady i kosztach realizacji inwestycji. Zwrócił się z prośbą, aby odcinek od 

kapliczki w Michałowie w stronę Pustelnika nie pozostał bez chodnika. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że chodnik zostanie wykonany 

na odcinku od Okuniewa do okolic kapliczki. Województwo przekaże Gminie materiały 

a ostateczna kwota będzie wykazana po rozstrzygnięciu przetargu. Natomiast na w/w odcinku 

nie ma możliwości budowy chodnika według obecnego projektu, który wchodzi w obecną 

jezdnię, ponieważ wymaga to przebudowy jezdni.  

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz poinformował, że rozmowy na temat budowy chodnika 

w Michałowie przeprowadził 3 lata temu z Zastępcą Dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, który podpowiedział, jak można w/w inwestycję zrealizować w Michałowie. 

Władze poprzedniej kadencji nie chciały w ogóle podjąć się tego tematu. Stwierdził, że 

propozycja Województwa odnośnie przekazania Gminie materiałów na zrealizowanie tej 

inwestycji powinna być wykorzystana.  

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie w sprawie wykonanych i planowanych inwestycji 

odnośnie drogi wojewódzkiej nr 637, z wyszczególnieniem ważnego odcinka od drogi krajowej 

nr 50 do połączenia do Warszawy. 

Zastępca Dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich p. Mariusz Kozera 

poinformował, że trwa realizacja odcinka od drogi krajowej nr 50 do Węgrowa w ramach RPO. 

Natomiast odcinek od drogi krajowej nr 50 do połączenia do Warszawy w miarę możliwości 

będzie realizowany małymi krokami. Został złożony wniosek do budżetu Województwa 

o przebudowę 800 mb drogi przed Okuniewem. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 227. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  
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wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Edyta 

Woźniakowska. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego  

- Druk Nr 231 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna p. Halina Kuć wyjaśniła zasadność budowy chodnika w Michałowie. 

Radny p. Andrzej Milczarek zapytał o możliwość o wykonanie zatok autobusowych 

w Okuniewie przy drodze nr 637. Wypowiedział się także w sprawie budowy obwodnicy 

Okuniewa. 

Zastępca Dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich p. Mariusz Kozera 

poinformował, że w budżecie Województwa znalazło się zadanie na wykonanie jednej pary 

zatok w Okuniewie wjeżdżając z Warszawy na drogę nr 637. W sprawie budowy obwodnicy, 

wyjaśnił, że realizacja inwestycji odbywa się zgodnie z planem zagospodarowania 

przestrzennego na dany teren. 

Radny p. Jan Papis zadał pytanie w sprawie wąskiego zjazdu na skrzyżowaniu drogi krajowej 

nr 2 z drogą wojewódzką nr 721 oraz poprosił o zajęcie się poprawą bezpieczeństwa 

w wymienionym miejscu. 

Zastępca Dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich p. Mariusz Kozera 

zaproponował, aby skierować do MZDW pismo w sprawie interwencji odnośnie poprawy 

bezpieczeństwa na w/w zjeździe, które przekierowując dalej sprawę do Generalnej Dyrekcji 

Dróg i Autostrad – odpowiedzialnej za utrzymanie skrzyżowanie na drodze krajowej, w piśmie 

przewodnim przychyli się do wniosku Gminy Halinów. 

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie o możliwość wykonania budowy drogi na odcinku 

Sulejówek - Warszawa-Wesoła - Warszawa-Rembertów z uwagi na złą nawierzchnię. 

Zastępca Dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich p. Mariusz Kozera 

poinformował, ze Warszawa należy do Powiatu Grodzkiego, a realizacja tej inwestycji należy do 

decyzji Prezydenta m.st Warszawy. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego - Druk Nr 231 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  
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przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Leszek Gelo, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim,  

p. Edyta Woźniakowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 19
05

. Obrady wznowiono o godz. 19
21

. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 228 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Marcin Pawłowski zadał pytanie w sprawie zmiany 

w dochodach majątkowych w rozdziale 01010 w ramach inicjatywy lokalnej i zasady udzielania 

dofinansowania w wysokości 50%. Wyraził także swoje stanowisko w sprawie określenia 

jasnych i takich samych zasad w prawie dofinansowania Gminy dla mieszkańca na przyłącze do 

sieci kanalizacji sanitarnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, ze uchwałę 

budżetową należy doprecyzować, ponieważ wszyscy mieszkańcy powinni być traktowani 

jednakowo. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Gmina w sprawie 

dofinansowania twardo stosuje zasadę minimum pół na pół. Wyjątkową sytuacją była sprawa 

mieszkańców z Budzisk – osób starszych, których nie było stać na przekazanie większej wpłaty 

na budowę wodociągu.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie zmian budżetu Gminy Halinów 

na rok 2012 wraz z autopoprawką.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytania w sprawie zwiększenia planu wydatków odnośnie 

aktualizacja oprogramowania dla Urzędu oraz zwiększenia planu wydatków na wniosek Dyr. 

szkoły w Cisiu. Wyraził nadzieję, że zadania wymienione w dziale 900 w Józefinie i Hipolitowie 

zostaną wykonane. 

Skarbnik p. Teresa Karwowska wyjaśniła, że przybycie oddziału przedszkolnego w Cisiu 

wpłynęło na zwiększenie planu wydatków szkoły. Odnośnie zwiększenia wydatków Urzędu, 

poinformowała, że wynika to z potrzeby przedłużenia licencji na oprogramowanie antywirusowe 

na wszystkie stanowiska oraz zmiany dostawcy w zakresie hostingu strony. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że priorytetem dla Gminy 

będzie budowa kanalizacji w Józefinie i Hipolitowie w związku z otrzymanymi środkami. 

Natomiast przy znalezieniu środków na monitoring i pompownię w Hipolitowie te zadania 

również zostaną przeanalizowane przy przyszłorocznym budżecie. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na  

2012 rok – Druk Nr 228. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Edyta Woźniakowska. 

14. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: planowanej 

budowy składowiska odpadów ZUO EKOLINIA w Gminie Zielonka 

zlokalizowanej w sąsiedztwie miejscowości Michałów Gmina Halinów  

– Druk Nr 232 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski omówił projekt stanowiska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu stanowiska wraz z autopoprawką w sprawie: planowanej budowy 

składowiska odpadów ZUO EKOLINIA w Gminie Zielonka zlokalizowanej w sąsiedztwie 

miejscowości Michałów Gmina Halinów – Druk Nr 232. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Edyta Woźniakowska. 

W związku z brakiem sprzeciwu, pkt 15 w porządku obrad Projekt uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie: podziału Gminy Halinów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym – Druk Nr 230, został 

omówiony, jako pkt. 16. 

Porządek obrad XXVII sesji w dniu 31 października 2012 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012. 
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6. Informacja podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 

2011 przez radnych, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Halinowa. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 227. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego – Druk Nr 231. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2012 rok – Druk Nr 228. 

14. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie planowanej budowy składowiska 

odpadów ZUO EKOLINIA w Gminie Zielonka zlokalizowanej w sąsiedztwie miejscowości 

Michałów Gmina Halinów – Druk Nr 232. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 229. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie podziału Gminy Halinów na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu wyborczym – Druk Nr 230. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 września  

2012 roku. 

19. Zamknięcie sesji. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 229 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz omówił projekt uchwały. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Cisie, gmina 

Halinów – Druk Nr 229. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
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Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Edyta Woźniakowska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: podziału Gminy 

Halinów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym – Druk Nr 230 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że Rada 

Miejska większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podziału 

Gminy Halinów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: podziału Gminy Halinów na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym  

– Druk Nr 230. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Edyta Woźniakowska. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, aby po 

uzgodnieniu z Prezesem Spółki Eko-Inwestycja, zwołać w dniu 8 listopada 2012 r. o godz. 16
00 

sesję nadzwyczajną w sprawie realizacji budowy kanalizacji w Okuniewie. 

Nie było głosów w dyskusji. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 26 września 2012 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi. 

W wyniku braku dalszych uwag do protokołu Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

p. Marcin Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu wraz z poprawkami z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 26 września 2012 r. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  
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przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Edyta Woźniakowska. 

Protokół został przyjęty. 

19. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 20
12 

zamknął obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

  

 Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
 

do protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 31 października 2012 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 31 października 2012 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 31 października 2012 roku. 

 

3. Załącznik nr 3 – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2011/2012. 

 

 

 

 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


